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Jacek Bulawa

Radny Rady Miasta Wloclawek

Odpowiadajqc na interpelacjq wniesionq podczas obrad XVI sesji Rady Miasta Wloclawek w

sprawie budowy nowych chodnik6w wzdlu2 ulicy Promiennej upzejmie informujg, i2 podzielam Pana

opiniq o potzebie budowy paedmiotowej Scie2ki. Zadanie zostalo uwzglgdnione do realizacji w planie

zadai inwestycyjnych na najbli2sze lata w ramach zadania pn. ,,Rozbudowa sieci komunikacyjnej dr6g

rowerowych na terenie miasta." Pzedmiotowa inwestycja bqdzie zmiezala do rozdzielenia chodnika w

ciqgu ulicy Promiennej, znajdujqcego sig po stronie tor6w kolejowych na chodnik i6cie2kg rowerowq

rozumianych jako ciqg pieszo-rowerowy. Natomiast pzebudowa chodnika w ciqgu ul. Promiennej po

skonie mieszkalnej bqdzie realizowana w ramach zadania pn.: ,Budowa chodnik6W- w ciqgu drog

powiatowych. Jednak2e ze wzglgdu na ich dlugoS6 zostanie podzielona na etapy, z kilkuletni4
perspektywq realizacji, oraz w miarg posladanych 6rodk6w finansowych pzeznaczonych na ten cel

Obecnie w ramach cyklu Woclawskich Konsultacji Obywatelskich z Cyklistami odbywajq sig
warsztaty krealywne, majqce na celu wypracowanie standard6w dla transportu rowerowego na terenie
Miasta Woclawek. Do tej pory odbyto sig ju2 pigi spotkai, zostala opramwana koncepcja pzebiegu tras
rowerowych otaz zarys niezbgdnych pzedsiqwziqi dla ich prawidlowego funkcjonowania. Efektem prac
jest docelowe skomunikowanie ka2d$ z dzielnic miasta ze Sr6dmie6ciem oraz organizacja ruchu
rowerowego w Scislym centrum.

Do wiadomo6ci:

1. Biuro Rady Miasta

2. Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr, ds. 0P1K.0003.53.2016
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